
ادعای کارشناس مجله کشتی رادیو
ورزش و واقعیت های کشتی اردبیل

چهارشنبه شب گذشته در برنامه مجله کشتی رادیو ورزش ، بحث های
جالبی در ارتباط با کشتی اردبیل مطرح شد. مجید خدابخش استاندار
اردبیل و ایوب بهتاج مدیر کل ورزش و جوانان میهمانان تلفنی این
برنامه بودند که وعده های خوبی در ارتباط با کشتی استان از
جمله میزبانی رقابت های جام جهانی، مسابقات شاهد و حضور در لیگ

کشتی فرنگی دادند.

نقطه اوج این برنامه اظهار نظر فیض کارشناس آن در مورد کشتی
اردبیل بود. در چنین مواردی که بحث کشتی یک استان و مقایسه
امروز و دیروز آن در میان است باید هر اظهار نظری با کمک گرفتن
از آمار و ارقام و مستندات باشد و هیچ رابطه دوستی و نزدیکی با

افراد در این راه نقش آفرینی نکند.

بهترین وسیله برای قضاوت در موفقیت و ناکامی یک رشته ورزشی
مراجعه به آمار و افتخارات به دست آمده می باشد. صرف حرف زدن و
جمعی را تمجید کردن و بدون برهان در مورد افراد قضاوت نمودن
کاری منطقی و قابل قبول نبوده و این کار بخصوص از رسانه ملی که
متعلق به همه آحاد جامعه می باشد یک اقدام اصولی نمی تواند

باشد.

کارشناسی که می خواهد در مورد عملکرد افراد در یک برنامه
رادیویی سخن بگوید و در نهایت به مانند قاضی حکم محکومیت و یا
موفقیت برای کسی صادر نماید وظیفه دارد که قبل از برنامه به
طور کامل تحقیق کرده و از بابت مسایل قابل طرح در برنامه
اطلاعات لازم جمع آوری نماید. در برنامه پرطرفدار و پرشنونده ای
چون مجله کشتی بیان برخی از مسایل بی پایه می تواند به اعتبار
بر نامه لطمه بزند و بی اعتمادی شنوندگان نسبت به آن را فراهم

نماید.

از این که فیض به عنوان یک کارشناس خبره مورد قبول جامعه کشتی
می باشد شکی در آن نبوده و نیست و روی این اصل است که از وی
انتظار می رود در انتقال واقعیت ها و بیان حقیقت کشتی استان ها
از جمله اردبیل با مطالعه قبلی نسبت به اظهار نظر و صدور حکم
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اقدام نماید.

فیض در برنامه یاد شده به صراحت اعلام کرد که در دوره قبل از
جدی، هیات کشتی استان از نظم و انضباط برخوردار بوده است. در
هر مجموعه ای وجود نظم و انضباط باید در خروجی آن مجموعه چهره
خود را نشان بدهد. نقش نظم و انضباط در پیشرفت و حرکت رو به
جلو یک مجموعه می تواند اثرات بسیار مثبت و قابل توجهی داشته
باشد. نظم و انضباط مورد ادعای آقای فیض اگر در کشتی اردبیل در
آن سال ها بوده است برای کشتی منطقه خروجی لازم و مناسب را

نداشته است.

در آن سال ها کشتی اردبیل از داشتن پشتوانه ای قوی و قابل
اعتماد تهی شد و به دنبال کسب نتایج ضعیف و خجالت آور در ر
قابت های مختلف برای بالا بردن امتیاز های ارزیابی فدر اسیون
دست به دامن کشتی گیران سایر استان ها شدند که کشتی گرفتن میثم
نصیری از استان زنجان با پیراهن اردبیل یکی از این نمونه ها
بوده است.مقام اولی نصیری در ر قابت های داخلی و قرار گرفتن وی
در سکوهای قهرمانی مسابقات بین المللی در ارزیابی هیات ها به
داد حضرات می رسید تا بدینوسیله با قرار گرفتن هیات در میانه
های جدول ، افکار عمومی را گول بزنند و بر روی واقعیات سرپوش

بگذارند.

در همان سال های مورد ادعای فیض به برخی از عناوین به دست آمده
اشاره می شود: مقام هفدهم بزرگسالان کشتی فرنگی، مقام بیستم
کشتی ازاد جوانان، مقام یازدهم کشتی آزاد نوجوانان، مقام بیستم
کشتی فرنگی جوانان، مقام هفتم کشتی آزاد نوجوانان، مقام
دوازدهم کشتی ازاد خردسالان، مقام دهم کشتی فرنگی خردسالان و

مقام چهارم کشتی فرنگی نونهالان.

یکی می گفت: عروس ما عیبی ندارد، کور است ، کچل است و سرگیجه
دارد و ما ادعا می کنیم در مقطعی از تاریخ کشتی ما نظم و
انضباط بوده است و متاسفانه این نظم و انضباط هیچ تاثیری در

کشتی و کسب نتایج آن نداشته است!!!!

از طرف دیگر این ادعا چنین القاء می کند که در حال حاضر در
هیات کشتی استان نظم و انضباطی وجود ندارد که این امر نیز باید
با قید دلایل و نمونه باشد و بیان چنین اتهامی از سوی یک

کارشناس متبحر کمی بعید به نظر می رسد.



در بخش دیگری از گفتگوی یاد شده فیض خطاب به مدیر کل ورزش و
جوانان گفت: از این به بعد برای اطلاع از اوضاع کشتی استان با
وی تماس خواهند گرفت و به سراغ رئیس هیات استان نخواهند رفت.
این هم از آن نوع اظهار نظرهایی است که از یک کارشناس خبره و
آگاه به سلسله مراتب اداری و مدیریتی بسیار بعید و غیر قابل

هضم می باشد.

سرنوشت کشتی هر استان در دستان رئیس هیات آن استان می باشد و
برای من به عنوان یک شنونده بسیار تعجب آور بود که وی حتی از
ذکر نام رئیس هیات کشتی استان علی رغم تاکید مدیر کل خودداری

کرد و به جمله یکی دیگر آمده بسنده نمود.

این گونه برخورد یک مجری توهین به شعور کسانی است که به یکی از
فرزندان افتخار آفرین این خطه در مجمع انتخاباتی هیات کشتی
استان رای داده اند. داور جدی در کشتی کشور یک آدم معمولی
نبوده و نیست که در رسانه ملی و در یک برنامه زنده با وی چنین
برخورد شود. او قهرمان آسیا بوده و در تیم ملی کشتی فرنگی

مربیگری کرده است.

 کارشناس محترم حتما به خوبی و بهتر از من نگارنده این سطور می
داند که وظیفه ما حفظ حرمت و احترام پیشکسوتان است و این وظیفه
باید توسط کسانی که مدعی خدمت به کشتی و صاحب نظر در آن هستند

بدون در نظر گرفتن مسایل حاشیه ای به مورد اجراء گذاشته شود.

برای قضاوت عادلانه در ارتباط با عملکرد هیات کشتی استان در دو
سال گذشته مراجعه به آمارهای اعلام شده توسط فدراسیون و مقایسه
آن ها با مدت مشابه قبل می تواند زمینه اظهار نظر صریح و درست
را فراهم بکند و از کارشناس محترم برنامه مجله کشتی نیز انتظار
می رود برای سامان دادن به وضعیت کشتی از اقداماتی که در دو
سال گذشته در سطح استان انجام پذیرفته حملیت بکند و دوستی ها و
رفاقت ها را در اظهار نظرها و متهم کردن ها و تبرئه نمودن ها

دخالت ندهد.


